



Since 1981

# 探索火焰山谷，死亡谷國家公園

## 冰城堡，火山溫泉 四天遊

### EXPLORE THE VALLEY OF FIRE - ICE CASTLE - CRATER HOT SPRING 4 DAYS TOUR

華語電視

出發日期	第一/二人	第三人	第四人	單人房
2/19/2019	\$498	\$378	\$348	\$648

#### 行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 暢遊火焰山谷，鹽湖城，死亡谷國家公園冬季奧林匹克遺址，天然火山溫泉，冰城堡拉斯維加斯。
- Visit Valley of Fire, Death Valley, Utah Olympic Site, Crater Hot Spring, Ice Castle, Las Vegas.

### 1 洛杉磯-拉斯維加斯-火焰山谷 州立公園 - 聖喬治

#### Los Angeles-Valley of Fire-St. George

上午驅車途徑拉斯維加斯接上從那裡上車的貴賓們，繼而前往參觀內華達州最古老的州立公園-火焰山谷，它之所以被稱為火焰山谷的原因是此山谷裡數百萬年遭受風雨侵蝕的砂岩，奇形怪狀滿佈山谷之中，正如烈焰的火焰正在燃燒山谷一般。沙漠狂風在此地不斷吹襲紅色的砂岩，形成奇特的石頭造型。古印第安人在紅色的砂岩之上還留著許多的壁畫，壁畫的內容包含當時的印第安人的生活及大自然的變化等，有些壁畫已經有8000年的歷史了。

Hotel: Ramada Inn or similar

Proceed to the oldest State Park in the State of Nevada-Valley of Fire in the morning. The whole park is covered with different shaped sandstone that have been eroded by wind and rain. They are mostly flaming red in color. When you observe the valley in the distance you might think that the valley is on fire! There were many ancient Indian rock drawings left behind that allowed us to learn more about how ancient Indians lived and their culture.

### 2 聖喬治-鹽湖城冬季奧林匹克遺址-天然火山溫泉-冰城堡

#### St. George - Utah Olympic site - Crater Hot Spring - Ice Castle

早餐後(包含)，驅車前往參觀2002年鹽湖城奧林匹克遺址。在這個世界級的設施博物館裡通過交互式觸摸屏顯示器，視頻，虛擬現實滑雪場，遊戲和地形圖，突出了山間地區所有滑雪學科的歷史。參觀者還可以通過2002年奧運會的視覺亮點和文物來體驗2002年冬季奧運的榮耀。午後前往火山溫泉，在水溫保

持在華氏90至95度(攝氏32-35度)和水深65英尺的天然火山溫泉穿上救生衣泡溫泉，別有一番滋味(請攜帶泳衣) 晚餐後參觀冰城堡，此城堡在不同的顏色燈光的照射中像夢想成真似的呈現在你的眼前。  
Hotel: Homestead Resort or similar

After breakfast (Included), we are going to visit 2002 Utah Olympic site. This world-class facility highlights the history of all skiing disciplines in the intermountain region through interactive touch screen displays, videos, virtual reality ski theater, games, and topographical maps. Visitors can also experience the glory of the 2002 Olympic Winter Games through a gallery of visual highlights and artifacts from the 2002 games. Continue to Crater Hot Spring in the afternoon and enjoy soaking in a natural hot spring that is a constant range of 90-96 degrees Fahrenheit (32-35 degree Centigrade) (Please bring a swimsuit). After dinner tour Ice Castle. With the reflection of the different colors of lights it seems like your dreams have just come true.

### 3 天然火山溫泉 - 拉斯維加斯

#### Crater Hot Spring - Las Vegas

早上於溫泉酒店享用美味的自助早餐(包含)後，驅車前往內華達州，金碧輝煌，世界聞名的賭城-拉斯維加斯。入住拉斯維加斯大道中心酒店，晚上可自費參加夜遊或觀看太陽馬戲集團的性價比最高的一KA秀。

Hotel: Park MGM Hotel Casino or similar

After enjoying a delicious breakfast (Included), continue to Las Vegas, Nevada - the gambling capital of the world. 1



night stay at hotel located at the centre of the Las Vegas Strip. You may enjoy an optional night tour or watch Cirque du Soleil - KA show.

### 4 拉斯維加斯 - 死亡谷國家公園

#### Las Vegas - Death Valley National Park - Los Angeles

上午離開拉斯維加斯前往死亡谷，死亡谷可以說是世界上最美麗的山谷之一。今天，您將親眼目睹這個美國本土最大的國家公園。在群山的黑暗陰影之下，一片異常平坦壯觀並閃爍著白色的鹽谷在你面前展開。離開公園後，我們將在回家的路上！傍晚時分返抵洛杉磯。

Leave Las Vegas in the morning for Death Valley which is arguably one of the most beautiful valleys in the world. Today, you'll get to see this one of a kind national park for yourself. Beneath the dark shadows of the Black Mountains, an extraordinarily flat expanse of shimmering white spreads out in front of you. After leaving the park, we'll be on our way home! Arrive in Los Angeles in the evening.

#### 費用包括 / FARE INCLUDE:

- ※ 火山溫泉，冰城堡門票，火焰山谷，死亡谷三個早餐，四個午餐，三個晚餐，及酒店設施費及燃油附加費，豪華巴士，豪華酒店及中英導遊。
- ※ Homestead Crater Hot Spring, Ice Castle Adm, Valley of Fire, Death Valley, 3 breakfasts, 4 lunches, 3 dinner, hotel resort fee and fuel surcharge, bus, hotel, English and Chinese speaking tour guide.

#### 費用不包括 / FARE EXCLUDE:

- ※ 夜遊，秀票，一切個人的消費司機和導遊的服務費，建議每人每天\$10
- ※ Night tour, show, all personal expenses, driver & tour guide's service fee at \$10 per person per day.



Since 1981

美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com

蒙特利市 總公司 626-571-2988  
羅蘭岡 分公司 626-810-4388

SOT# 1018680-